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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Miért okoz kárt az MVH a termel őknek?” címmel írásbeli
kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A tárca kommunikációjában sokszor hallottuk, hogy a termelők döntő többsége választotta a regisztrációnak
és a támogatás igénylésének elektronikus módját . Kevesebb szó esett arról, hogy voltak olyanok is, akik
fenntartották, vagy fenntartották volna az igénylés hagyományos, papíralapú módszerét. A feltételes mód
annak szól, hogy olyan jelzés érkezett hozzám, hogy a papíralapú igénylés nem volt zökkenőmentes, sőt az
MVH hibájából meg is hiúsulhatott . A szóban forgó termelő bejelentette szándékát, hogy hagyományos
módon kívánja a támogatás igénylést megtenni, nemcsak saját maga részére, hanem mindazok részére ,
akiknek az adminisztrációját végzi .

A termelő, aki panaszával megkeresett és hozzájárult adatainak kérdésemben történ ő felhasználásához - Pentz
Jánosné, regisztrációs száma : 1000851329 - tájékoztatott, hogy hosszas várakozás után sem kapta meg a z
igényelt nyomtatványokat, olyannyira nem, hogy az igénylési határid ő is lejárt. Az MVH kirendeltségének
vezetője letagadta az igénylés beérkezését, majd a hivatalos postai feladóvevény láttán azt kérte bizonyítsa b e
a termelő, hogy mi volt a levélben . Az MVH-nál uralkodó állapotokat jól jellemzi, hogy a 2008 . augusztus 21 -
én feladott érdeklődő levélre sem kapott választ a termelő, arra hivatkozva, hogy leveleit nem találják. Az
MVH nyilvánvaló hibájából tehát a termelő elesett az őt megillető támogatásoktól, jelentős kárt szenvedett és
árbevételének egy jelentős részét elvesztette . Az említett konkrét eset mellett számtalan panasszal találkozo m
napról-napra az MVH m űködésével kapcsolatosan .

Kérdezem, tehát Miniszter Urat:

n Az említett konkrét esetet milyen módon lehet helyre hozni, illetve helyénvalónak találja-e hogy az
MVH működése során kárt okozzon mindazoknak, akiket ki kellene szolgálnia ?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . február 5 .

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetsé g
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